

1. Link to dashboard for English-speaking cohort
2. Link to dashboard for French-speaking cohort

Topic	Week & Audience	Content (EN)	Contenu (FR)
Opening week	Week 0 Cohort	<p>Opening session</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Course overview including course structure, technology and tools to use, days of study and expectations. ● Orientation on the various platforms for use e.g Course Outreach dashboard &, Moodle among others. 	<p>Session d'ouverture</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Aperçu du cours, y compris la structure du cours, la technologie et les outils à utiliser, d'étude et les attentes. ● Orientation sur les différentes plateformes à utiliser, par exemple le tableau de bord de Course Outreach &, Moodle entre autres.
Section 1 Introduction to Wikidata	Week 1 Cohort & general AfLIA audience	<p>Includes :</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mission alignment (why are we here) ● Definition of Wikidata and Open Data and their relationship ● What is and why Wikidata for librarians? ● Introduction to Wikidata, its key concepts and vocabulary, pros and cons ● Definition of Wikidata and its relation to Open data ● Assignment on Moodle <p>Link to MS Powerpoint slides - Section 1</p>	<p>Comprend :</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Aligement de la mission (pourquoi sommes-nous ici). ● Définition de Wikidata et de l'Open Data et leur relation ● Qu'est-ce que Wikidata et pourquoi pour les bibliothécaires ? ● Introduction à Wikidata, ses concepts clés et son vocabulaire, ses avantages et ses inconvénients. ● Définition de Wikidata et de sa relation avec les données ouvertes. ● Devoir sur Moodle
		Learning Circles for Week 1	